

To: Jordan Securities Commission,
Amman Stock Exchange
Company's Name: Gulf Insurance Group/ Jordan
Date: 18-02-2026 02:03:38 PM
Subject: Resolution of Board of Directors

السادة هيئة الأوراق المالية
السادة بورصة عمان
اسم الشركة: مجموعة الخليج للتأمين /الأردن
التاريخ: 18-02-2026 PM 02:03:38
الموضوع: قرارات مجلس الإدارة

Subject: Board of Directors' Resolutions at the Meeting Held on 18/02/2026
In accordance with the provisions of the Disclosure Instructions for Issuing Companies and the Accounting and Auditing Standards for the year 2004 and their amendments, Gulf Insurance Group – Jordan announces the occurrence of the material event detailed below, pursuant to the resolution of its Board of Directors in its meeting held today, Wednesday, 18/02/2026: Approval to sign an initial Memorandum of Understanding (MoU) with the Jordan French Insurance Company for the purpose of assessing the feasibility of initiating a merger between the two companies. Under this initial MoU, both parties will agree to appoint independent and duly licensed advisors to conduct the financial, tax, technical, legal, and actuarial Due Diligence analysis, in accordance with what will be mutually agreed upon by the two companies and in compliance with the relevant legislation. This is subject to the following: a. The MoU is non-binding on either company and does not create any legal or contractual obligations on either party. b. None of the provisions of the MoU shall be considered as the commencement of any merger procedures under the applicable legislation, and the signing of the MoU does not imply that either party will approve the merger currently under study and evaluation. The Company will disclose any material developments that may affect its financial position.

الموضوع: قرارات مجلس الإدارة في الجلسة المنعقدة بتاريخ 18/02/2026.
عملاً بأحكام تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 وتعديلاته، تعلن شركة مجموعة الخليج للتأمين /الأردن عن وقوع الحدث الجوهرى المبين أدناه تفصيلاً، وذلك بموجب قرار مجلس إدارتها المنعقد اليوم الأربعاء بتاريخ 18/02/2026: 1. الموافقة على توقيع مذكرة تفاهم أولية مع الشركة الأردنية الفرنسية للتأمين وذلك لغاييات دراسة جدوى المشروع بالاندماج فيما بين الشركتين، حيث سيتم الاتفاق بموجب مذكرة التفاهم الأولية على تعيين مستشارين مستقلين ومرخصين أصولياً لتنفيذ أعمال الدراسة التحليلية النافية للجهالة (Due Diligence) من الجوانب المالية والضرورية والفنية والقانونية والاكتوارية وذلك وفقاً لما سيتم الاتفاق عليه فيما بين الشركتين وبما يتوافق وأحكام التشريعات ذات العلاقة، وذلك مع مراعاة ما يلي: أ. تعتبر مذكرة التفاهم غير ملزمة لأي من الشركتين، ولا يترتب عليها أي مسؤولية قانونية أو تعاقدية على أي منها. ب. لا تعتبر أي من البنود الواردة في مذكرة التفاهم على أنه شروع بأي من الإجراءات الخاصة بالاندماج وفقاً للتشريعات ذات العلاقة، وأن توقيع مذكرة التفاهم لا يعني بأنهما سيوافقان على عملية الاندماج محل الدراسة والتقييم. 2. ستعمل الشركة على الافصاح عن أي تطورات جوهرية تؤثر على المركز المالي للشركة.
وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

18-02-2026

18-02-2026

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Chairman of Board of Directors
User Name: مريانا ابو ديه

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.
رئيس مجلس الإدارة
اسم المستخدم: مريانا ابو ديه